

Updates & prayer points:

1. PRAY FOR AMERICA'S MILITARY

The U.S. military is using kamikaze drones patterned after Iran's own Shahed-136 against Iran in the assault that began this past weekend. The Low-Cost Uncrewed Combat Attack System (LUCAS) is equipped with Starlink terminals and is being used in combat by the U.S. for the first time. CENTCOM Spokesperson Captain Tim Hawkins stated last fall that the U.S. version of the one-way attack drone "has an extensive range and the ability to operate beyond line of sight, providing significant capability across CENTCOM's vast operating area."

Pray for President Trump and U.S. military leaders as combat operations continue against Iran.

2. PRAY FOR NEEDS ACROSS THE STATES:

Vermont has made policy changes that will allow people who hold traditional beliefs regarding biological sex to foster and adopt children. Lawsuits had been brought against the state's Department for Children and Families (DCF) for revoking foster licenses of Christian families that did not affirm language regarding gender identity, sexual orientation, or identity expression in 2022 and 2024.

Virginia Governor Abigail Spanberger has refused to honor an ICE retainer for an illegal alien from Sierra Leone who stabbed a woman to death at a bus stop. The man had 40 prior arrests for violent crimes in the state, but was repeatedly released without prosecution. The governor stated that ICE needed a judicial warrant, which is only signed when cases are federal crimes.

Pray for state leaders and officials as they assess the needs of their residents and determine policies that impact the welfare of children and the public.

PRAY FOR AMERICA'S LEADERS:

EXECUTIVE BRANCH: PRAY FOR THE PRESIDENT AND HIS ADMINISTRATION

Pray for wisdom for inspectors general throughout federal agencies as they seek to protect U.S. security and interests.

LEGISLATIVE BRANCH: PRAY FOR SENATORS AND REPRESENTATIVES IN CONGRESS

Pray for members of Congress as they work to ensure U.S. citizens are able to safely depart the Middle East. Pray for the chairs and members of House and Senate committees as they seek to ensure appropriations are used in the manner Congress intends.

JUDICIAL BRANCH: PRAY FOR SUPREME COURT JUSTICES AND FEDERAL JUDGES

Pray for the justices and judges of the federal judiciary as they hear and rule on cases regarding religious liberties and freedom of speech.

最新消息及禱告事項：

1. 為美國軍人祈禱

美軍在周末開始的對伊朗的攻擊中，使用了仿照伊朗「沙赫德-136」無人機的自殺式無人機。這種低成本無人作戰攻擊系統(LUCAS)配備了星鏈終端，這是美軍首次將其投入實戰。中央司令部發言人蒂姆·霍金斯上尉去年秋天曾表示，美軍版本的這種單向攻擊無人機“航程遠，且具備超視距作戰能力，能夠在中央司令部廣闊的作戰區域內提供強大的作戰能力。”

請為川普總統和美國軍方領導人祈禱，因為對伊朗的作戰行動仍在繼續。

2. 請為全州各地的需求祈禱：

佛蒙特州已做出政策調整，允許持有傳統性別觀念的人寄養和收養兒童。此前，該州兒童與家庭事務部(DCF)因在2022年和2024年吊銷未明確提及性別認同、性取向或身份表達的基督教家庭的寄養許可證而遭到起訴。

維吉尼亞州州長阿比蓋爾·斯潘伯格拒絕執行美國移民及海關執法局(ICE)對一名來自塞拉利昂的非法移民的逮捕令。該名男子在公車站刺死一名女子，此前在該州曾因暴力犯罪被捕40次，但均無罪釋放。州長表示，ICE需要一份司法逮捕令，而司法逮捕令只有在涉及聯邦犯罪案件時才會簽發。

請為各州領導人和官員祈禱，願他們在評估居民需求和製定影響兒童和公眾福祉的政策時，能夠平安無事。

為美國領導人祈禱：

行政部門：請為總統及其政府祈禱

祈求上帝賜予聯邦各機構的監察長們智慧，使他們能夠更好地保護美國的安全和利益。

立法部門：請為國會的參議員和眾議員祈禱

請為國會議員祈禱，願他們能努力確保美國公民能夠安全離開中東。請為眾議院和參議院各委員會的主席和成員祈禱，願他們能確保撥款按照國會的意願使用。

司法部門：請為最高法院大法官和聯邦法官祈禱

請為聯邦司法機構的法官祈禱，願他們在審理和裁決有關宗教自由和言論自由的案件時平安無事。